
mattiaslandin
Anteckning
Gick tillbaka i mailkonversationen då jag inte känner igen mig en muntlig överenskommelse om att så ska ske. Det som jag kommunicerat i mail är att Forshaga-Deje åtgärdas före Deje-Älvkullen. Om Deje-Älvkullen genomförs kommer det ske efter 2029, dock utan att det finns några garantier för detta.Vad som är sagt är att om vi går vidare med Deje-Älvkullen är det alternativet med nysträckning som är aktuellt. Exakt planering sker i nästa planrevidering.






